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جامعه در آستانه ظهور، عاقل میشود

آیت الله جوادی آملی گفت: قطب فرهنگی، عقل مردم است. اما در واقع چگونه حضرت مهدی (ع)جهان را عاقل می

کند؟ اين چه فيضی است؟ چه لطفی است؟ چه عنايتی است؟ هيچ راهی ندارد جز حيرت.

آیت الله جوادی آملی گفت: قطب فرهنگی، عقل مردم است. اما در واقع چگونه حضرت مهدی (ع)جهان را عاقل می کند؟ اين
چه فيضی است؟ چه لطفی است؟ چه عنايتی است؟ هيچ راهی ندارد جز حيرت.

آيت الله جوادی آملی امروز در پايان جلسه درس فقه خود، با تبريك سالروز آغاز امامت حضرت وليعصر(عج) اظهار داشت:
بهترين آرزوی ما در امروز که بهترين است برای جهان بشريت، اين است که بايد منتظر ظهور وجود مبارک حضرت باشيم.

وی با بيان اينکه با ظهور آن حضرت، جهان به عدل و داد خواهد رسيد، افزود: هر وقت انسان درباره کيفيت ظهور آن حضرت
فکر مي کند واقعاً عقل متحير می شود. وقتی حضرت(ع) ظهور کرد، در آستانه ظهور او، ذات اقدس الهی دست لطفش را به
وسيله حضرت بر رؤوس جوامع بشری می کشد که «کملت بها احلامهم» که عقول آنها زياد می شود. اين چه معجزه ای است!؟

وی با بيان اينکه وقتی جامعه عاقل شود، اداره آن جامعه نيز آسان خواهدشد، ادامه دادند: تمام معجزه اين است که چگونه
بشر را عاقل کند؟ واقعاً عقل متحير است! اين ذخير عالَم چه مي کند؟ هيچ عقلی راه ندارد که بفهمد همه اين اديان، همه اين

مذاهب، همه اين مکتبها، همه اين فکرها، رهبری اين انسان کامل معصوم را مي پذيرند.
وی اظهار داشت: در مقدمه مرحوم کلينی که مرحوم ميرداماد(ره) در کتاب الرواشح السواديه اين مقدمه کافی را شرح کرده
است که توصيه می کنم حتما اين مقدمه کافی را ملاحظه بفرماييد، در خط آخرِ سخن مرحوم کلينی در همين مقدمه دو سه
صفحه ای، دارد: «إِذْ كَانَ الْعَقْلُ هُوَ الْقُطْبَ الَّذِیعَلَيْهِ الْمَدَارُ وَ بِهِ يُحْتَجُّ وَ لَهُ الثَّوَابُ وَ عَليْهِ الْعِقَابُ» قطب فرهنگی، عقل مردم
است. اما در واقع چگونه حضرت جهان را عاقل می کند؟ اين چه فيضی است؟ چه لطفی است؟ چه عنايتی است؟ هيچ راهی

ندارد جز حيرت. اميدورايم که محضر آن ذات مقدس را به بهترين وجه درک کنيم.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/97787/

